
ProtokOl Nr 512011 

z posiedzenia Komisji O§wiaty i Kultury 


w dniu 21 czerwca 2011 r. 


Posiedzenie rozpOCZ((to 0 godz. 16.00 
Lista obecnosci i porza,dek obrad stanowia, zata,cznik do protokolu. 
W posiedzeniu Komisji uczestniczyli : 
l.Burmistrz Toszka Pan Grzegorz Kupczyk 
2.Z-ca Burmistrza Pani Zdzislawa Mr6zek 
3 .Sekretarz Gminy Pani Malgorzata Por((bska 
4.P.o G!6wnego Ksi((gowego Pani Renata Lubiarz 
5.P.o Kierownika ZOPO Pani Cecylia Cieslik 
Przewodnicza,cy Komisji Pan Adam Konieczny powital zebranych i przedstawil 
projekt porzqdku posiedzenia. 
Cz10nkowie Komi sji jednogfosnie / 7:0:0 /przyj((li proponowany porz'\.dek 
obrad. 

Ad.1 
Projekty uchwaf do konsultacji : 

- Projekt uchwaly w sprawie : statut6w sOfectwa 

Sekretarz Gminy poinformowata , ze radni otrzymali do zapoznania si(( szablony 

statut6w sOfectwa oraz Osiedla Oracze. 

Na Sesji do zatwierdzenia do konsultacji b((dzie przygotowanych 14 uchwal dla 

kazdego solectwa odr((bnie oraz dla Osiedla Oracze . 

W wyniku dyskusji cZfonkowie Komisji wi ((kszosci'\. glos6w /6:0: I / 

zaproponowali : 

- aby w § 16 ust.3 - termin nast((pnego zebrania wiejskiego odbyl si(( po uplywie 


15 min od pierwszego ustalonego terminu w tym samym dniu 
- aby § 44 ust. 2 otrzymaf brzmienie wg wersji II tzn. 

"2.Fakt z10zenia sprawozdania musi znalezc potwierdzenie w protokole 
Zebrania Wiej skiego" 

Radny Bartnicki zaproponowal rozwazenie zapisu w § 38 tzn. czy nie 
nalezaloby okreslic terminu posiedzenia nowo wybranej Rady SOfeckiej , gdyz 
moze si(( zdarzyc , ze sohys b«dzie skonfliktowany z cZfonkami Rady Soleckiej 
i b«dzie chcial dzialac sam. 
- Projekt uchwaly w sprawie : statutu Osiedla Oracze 
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Wzorem wczesniejszego projektu uchwaly czlonkowie Komisji wi~kszOScict 
glosow 16:0:1 1 zaproponowali w §16 ust. 3 ,aby termin nast~pnego zebrania 
odbyl si~ po 15 minutach od pierwszego ustalonego telminu w tym samym dniu. 
Natomiast jednogfosnie 17:0:0 1poparli zapis w § 44 0 brzmieniu : 
"2.Fakt zlozenia sprawozdania musi znalezc potwierdzenie w protokole 

Ogolnego Zebrania Mieszkancow" 

Ad.2 
Czlonkowie Komisji nie wniesli uwag do : sprawozdania finansowego , 
sprawozdania z wykonania budzetu Gminy Toszek za rok 2010, sprawozdania 
z wykonania planu instytucji kultury oraz informacji 0 stanie mienia Gminy 
Toszek. 

Ad.3 
Komisja zapoznala si~ z wnioskami Komisji Rewizyjnej po analizie 
sprawozdania z wykonania budzetu Gminy Toszek za rok 20 I 0 . 
Wnioski stanowict zalctcznik do protOkOfU. 

Ad.4 
II Projekt uchwaly w sprawie : zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

za 2010 rok 
Czlonkowie Komisji zapoznali si~ rowniez z opinictRegionalnej Izby 
Obrachunkowej 0 przedlozonym przez Burmistrza Toszka sprawozdaniu z 
wykonania budzetu Gminy oraz z opinictKomisji Rewizyjnej w tej sprawie 
1zal. do protokofU 1 . 
Komisja nie wniosfa uwag do w/w projektu uchwaly. 
21 Projekt uchwaly w sprawie : udzielenia Burmistrzowi Toszka absolutorium 

z tytulu wykonania budzetu Gminy Toszek za rok 2010 
Czlonkowie Komisji zapoznali si~ z wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie : 
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Toszka za 20l0r. 1zal. do protokoru I . 
Komisja nie wniosla uwag do w/w projektu uchwaly . 
31 Projekt uchwaly w sprawie : zmiany nazwy ulicy w Paczynie. 
W w/w sprawie zostala przeprowadzona konsultacja spoleczna na zebraniu 
wiejskim w dniu 4.04.2010 r. gdzie zaakceptowana zostala nazwa 
u1. Klasztorna . 
Komisja nie wniosia uwag do przedstawionego projektu uchwaly. 
41 Projekt uchwafY w sprawie : ustalenia opiat za swiadczenia w przedszkolu 

pUblicznym prowadzonym przez Gmin~ Toszek 
Komisja zapoznala si~ z protokolem z przebiegu konsultacji , z ktorego wynika , 
ze nie wplyn~la zadna opinia dotyczctca w /w projektu 
CZfonkowie nie wnidli uwag do powyzszego projektu uchwaly 
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5/ Projekt uchwaiy w sprawie : ustalenia odplatnosci za swiadczenia w 
oddziaiach przedszkolnych przy szkobch podstawowych prowadzonych 
przez Gminee Toszek 

Z protokoiu przebiegu konsultacji wynika , ze nie wplyneefa zadna opinia 
dotyczC\.ca w/w uchwaiy. 
Komisja nie wniosia uwag do om6wionego projektu uchwaiy. 
6/ Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2011 
Projekt dotyczy wprowadzenia zmian w zaia~czniku Nr 4 do uchwaly budzetowej 
w zwiC\.zku z podjeeciem uchwaly w sprawie zmian w budzecie Nr IX!59/2011 
Komisja nie wniosl'a uwag do w/w projektu uchwaly. 
7/ Projekt uchwaiy w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2011 
Projekt dotyczy przeznaczenia zabezpieczonych srodk6w w wysokosci 12.000 
Z1 na realizacjee wydatk6w biezC\.cych zgodnie z planem finansowym na terenie 
Osiedla Oracze 
Komisja nie wniosia uwag do przedstawionego projektu uchwaiy. 
8/ Projekt uchwal'y w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2011 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodk6w pochodzC\.cych z wypbty 
odszkodowania w wysokosci 1.343,50 zl na sfinansowanie koszt6w naprawy 
autobusu. 
Komisja nie wniosl'a uwag do w/w projektu uchwaly. 
9/ Projekt uchwaly w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2011 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodk6w w wysokosci 16.000 zi na wypiatee 
ekwiwalent6w czlonkom OSP za dziabnia podczas akcji gasniczej pozaru na 
terenie Toszka. 
Komisja nie wniosb uwag do przygotowanego projektu uchwaly. 
Na posiedzenie Komisji przybyl radny Ireneusz Kokoszka .W glosowaniu 
beedzie bralo udzial 8 czionk6w Komisji . 
10/ Projekt uchwaly w sprawie : nadania statutu Zespofowi Obslugi Plac6wek 

oswiatowych w Toszku 
Sekretarz Gminy poinformowala , ze przejeecie zadan z zakresu pbc 
pracownik6w oswiaty spowodowalo koniecznosc wpisania tych zadan do statutu 
Zadania Zespolu obejmuj C\. w szczeg61nosci : 
- zakres organizacji i zarzC\.dzania plac6wkami oswiatowymi 
- zakres ObS1Ugi finansowo-ksieegowej , rachunkowosci i gospodarowania 

budzetem 
- zakres zadan pozostalych 
Burmistrz Toszka dodal , ze propozycja przejeecia zadan zostala uzgodniona z 
Dyrektorami plac6wek oswiatowych. 
Komisja nie wniosla uwag do przedstawionego projektu uchwaly. 

http:dotyczC\.ca
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Ad.S 
Burmistrz Toszka poinformowal , ze na Sesjet Rady Miej skiej zostanie 
przygotowany projekt uchwaly dot. powolania nowego Skarbnika Gminy. 
Przygotowany r6wniez zostanie projekt uchwaly przeznaczaj~cy srodki 
finansowe na pokrycie koszt6w przejazdll i lIbezpieczenia grupy 13 dzieci + 
2 opieklln6w do gminy Hohenall . Koszt pobytll ponosi gmina niemiecka. 
Dzieci zostaly wyl:onione ze szkoly podstawowej i s~ laureatami konkurs6w 
jetzyka niemieckiego. 

Po rozpatrzenill pisma Rady Soleckiej Pniowa Komisjajednogl:osnie poparla 
prosbet 0 przeznaczenie srodk6w pochodz~cych z wynajmll sali w wysokosci 
1.120 z1 na pokrycie czetsci koszt6w utrzymania swietlicy wiej skiej / energia, 
opal/. 

Komisja zapoznal:a siet z pismem Klllbli sportowego Zamkowiec z prosb~ 0 

pomoc w wykonaniu niezbetdnych prac zabezpieczaj~cych : 
-zabezpieczenie dachu przed przeciekaniem 
- otynkowanie blldynku 
- wykonanie ogrodzenia. 
W podsumowaniu dyskllsji radny Irenellsz Kokoszka zaproponowa1 ,aby w/w 
spraw~ zajetla siet Komisja Rewizyjna , gdyz przeciekanie dachll nie powinno 
miec miejsca. 
Cz1onkowie Komisji jednoglosnie poparli w/w propozycjet. 

Komisja zapoznala siet z wnioskiem Stowarzyszenia Edukacji R6wiesniczej 0 

udzielenie wsparcia finansowego w wysokosci 2.668 zl na realizacjet projektu 
"Filmowy Toszek" 
Burmistrz Toszka doda1 , ze Stowarzyszenie dzia1a bardzo pretznie opr6cz tego 
projektu pozyskali srodki w wysokosci 60.000 zl: na zorganizowanie Zjazdu 
Lider6w. 
Komisja jednogl:osnie poparla przyznanie wnioskowanej dotacji. 

Komisj a zapoznal:a siet z pismem Dyrektora Rewitalizacji Dworc6w Kolejowych 
dotycz~cego zawiadomienia iz z powod6w ekonomicznych nie s~ w stanie 
zagwarantowac dalszego utrzymywania dworca kolejowego w Toszku. 
Po zapoznanill siet z trzema wariantowymi propozycjami - czlonkowie Komisji 
pozostawili pismo bez odpowiedzi . 

Ad.6 
Sekretarz Gminy Pani Malgorzata Poretbska ustosunkoWllj~c siet do wypowied zi 
radnego Bartnickiego podczas omawiania statlltu solectw i statutll Oracza 
zaproponowal:a aby : 
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- § 38 statutu solectwa otrzymal brzmienie : 
"l.Pierwsze posiedzenie nowo wybranej Rady Soleckiej zwoluje sohys 

w terminie do 30 dni od daty wyboru . 
2.W razie niemoznosci wykonania przez soltysa czyrmosci , 0 kt6rej 

mowa w ust. 1 spowodowanej przemijajCj.cymi okolicznoSciami , 
pierwsze posiedzenie zwoluje wyznaczony przez soltysa czJ:onek 
Rady Soleckiej. 

3.Jezeli soltys nie dopelni obowiqzku , 0 kt6rym mowa w ust.2 
pierwsze posiedzenie moze zwolac kazdy czlonek Rady Soleckiej. 

4.W razie uporczywego uchylania si~ soltysa od wykonywania swoich 
obowiqzk6w zastosowanie maj q przepisy § 39 

- § 38 statutu Osiedla Oracze otrzymal brzmienie analogiczne , a wi~c : 
"l.Pierwsze posiedzenie nowo wybranego Zarzqdu zwoluje 

Przewodniczqcy w terminie do 30 dni od daty wyboru. 
2.W razie niemoznosci wykonania przez Przewodniczqcego czynnosci , 

o kt6rej mowa w ust. 1 spowodowanej przemijajqcymi 
okolicznoSciami , pierwsze posiedzenie Zarzqdu zwoluje Zast~pca. 

3.Jezeli ani Przewodniczqcy , ani Zast~pca nie dopelni obowiqzku 
zwolania pierwszego posiedzenia , pierwsze posiedzenie moze 
zwolac kazdy czlonek Zarzqdu . 

4.W razie uporczywego uchylania si~ Przewodniczqcego od 
wykonywania swoich obowiqzk6w zastosowanie majq przepisy § 39 

Czlonkowie Komisji zaakceptowali przedstawione propozycje. 

Radny Tadeusz Inglot odczytal pismo / zal. do protokolu / w sprawie 
zatwierdzonych projekt6w organizacyjnych szk61 ze zmienionq iloSciq etat6w 
obslugi sekretariatu .. Pan Inglot przekazal w/w pismo Burmistrzowi Toszka z 
prosbq 0 udzielenie odpowiedzi pisemn~j. 
Burmistrz pokr6tce odnoszqc si~ do w/w pisma zapytal skqd dane dotyczqce 
kwoty 13.51 3,85 zl ? Poniesione koszty Sq zawinione przez poprzednik6w , 
gdyz zadania te powinno wykonywac ZOPO .Natomiast zakresy obowiqzk6w 
to zadania dyrektora jednostki. 

Radny Ireneusz Kokoszka poinformowal , ze strazakom w Kotulinie przyznano 
drabin~ za ok. 6.000 zl - dofinansowanie ze strony Gminy wyniosloby 2.500 zl 
Pan Koko szka zwr6cil si~ 0 poparcie dofinansowania w w/w wysokosci. 
Burmistrz zaproponowal przygotowanie uchwaly na Sesj ~ . 
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Radna Irena Klausa z uwagi na katastrofalny stan drogi powiatowej w 
Pisarzowicach - zapytata czy ktos ze Starostwa dokona objazdu tych dr6g ? 
Burmistrz Toszka poinformowal , ze Starostwo narazie zaslania si« tym , ze do 
30.06.br rna zostac zakonczony termin latania dziur. 

Po wyczerpaniu porzqdku obrad Przewodniczqcy Komisji Pan Adam Konieczny 
podzi«kowal zebranym za udzial i zakonczyl posiedzenie 0 godz. 17.20 

pr4 0 wwala Przewodniczqcy Komisji 
'>'f . . _ " 
VJ" 'w.:!.,;PJJjJJD~r~echa Adam Konieczny 

http:godz.17.20
http:30.06.br

